
e elektrische auto (EV) heeft grote invloed op het 
autoservicebedrijf. In 2030 zal 30 tot 40% van het 
Nederlandse wagenpark elektrisch zijn. Subsidies 

en steeds strengere emissie-eisen voor autofabrikanten – die 
daardoor meer elektrische modellen moeten leveren – 
alsmede de toetreding van een flink aantal nieuwe Chinese 
EV-fabrikanten zijn belangrijke drivers. Aan een benzine- of 
dieselmotor valt behoorlijk wat te sleutelen, maar een elektro-
motor is vrijwel onderhoudsvrij. Wat resteert is voornamelijk 
werk aan banden, ruiten en airco. Verder voorzien wij dat het 
overblijvende onderhoud relatief eenvoudig van aard zal zijn 
en dat software-updates ‘over the air’ zullen gaan. Conclusie: 
het sleutel- en merkspecialistische werk neemt af.”

Fastfi tting
KwikFit is sinds 1981 in Nederland actief en heeft 1100 werk-
nemers in 170 vestigingen. Het bedrijf stamt uit Groot-Brit-
tannië (1971) en is groot geworden met fastfitting: vervanging 
van snel slijtende delen, zoals uitlaten, schokbrekers, accu’s 
en banden. Met een probleem kon je zó de werkplaats in 
lopen, waar de klus direct werd geklaard. Dit revolutionaire 
‘klaar terwijl u wacht’-concept nam een grote vlucht. De 
eerste koerswijziging kwam echter met de opkomst van de 
katalysator. Die vereist een veel hoogwaardiger uitlaatsysteem, 
dat aanzienlijk langer meegaat en nauwelijks nog hoeft te 
worden vervangen. Bikker: ‘‘De uitlatenbusiness is margi-
naal geworden, maar wordt in toenemende mate vervangen 
door ruitvervanging en -reparaties, onze snelst groeiende 
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KWIKFIT   Pieter Bikker

“D“D

                                                   De snelle opkomst van 

de elektrische auto biedt KwikFit het komende decennium kansen. De aloude 

fastfitaanpak sluit namelijk mooi aan bij het eenvoudiger onderhoud en kan ook 

nog compleet mvo-verantwoord. Directeur Pieter Bikker, verantwoordelijk 

voor de zakelijke markt, legt uit.

                                                   De snelle opkomst van 

de elektrische auto biedt KwikFit het komende decennium kansen. De aloude 

fastfitaanpak sluit namelijk mooi aan bij het eenvoudiger onderhoud en kan ook 

Elektrische auto 
                        kans voor 
   mvo fastfitter
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                      Goed werkgeverschap 
   door de ogen van

Grootste zorgfusie geslaagd
et slechts twee jaar op de teller en nu 
al zo’n hoge naamsbekendheid voor 

Amsterdam UMC: volgens bestuursvoor-
zitters Hans Romijn en Chris Polman laat 
het zien hoe succesvol de zorgfusie al is. De 
samensmelting van het AMC en VUmc heeft 
in omzet en wetenschappelijke publicaties het 
grootste universitaire medisch centrum van 
Nederland opgeleverd.
Dat ze samen optrekken is volgens Polman 
alleen maar logisch. “Beide instellingen 
richten zich op hoog complexe zorg waar veel 
specialisatie en technologie voor nodig is. We 
kunnen nu gezamenlijk investeren en de zorg 
doelmatiger maken.”

Het succes is vooral te danken aan de collec-
tieve beleving, vertelt Romijn. Door het heldere 
doel, de aansprekende naam, het mooie logo 
en de op elkaar afgestemde bedrijfsstructuur is 
een belangrijke basis gelegd. Vervolgens is er 
heel veel energie gestoken in gesprekken tussen 

de ruim 15 duizend medewerkers onderling. 
“Een fusie is een lege huls als je niet naar de 
mensen kijkt. Die zijn namelijk het vibrerend 
hart van de fusie. Iedereen draagt nog altijd 
zijn eigen geschiedenis mee, maar interesse in 
elkaar is essentieel.”

Gedurende de coronacrisis wierp de eenwor-
ding al duidelijke vruchten af, stellen beiden. 
Wetenschappers hebben elkaar bijvoorbeeld 
heel snel weten te vinden. En, zo voegt Polman 
toe, de organisatiekracht was hoger. “We 
voelden ons weerbaar.”

Op de lange termijn leidt de samenwerking 
tot meer concentratie van specialisaties op 
de twee locaties. Daarmee neemt de kwaliteit 
van de zorg toe en de ligduur juist af. Met alle 
ingrediënten in huis breekt volgens Romijn nu 
de interessante tijd aan om te kapitaliseren. 
“Een fusie is nooit klaar. Je moet samen in 
beweging blijven.”  
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oor de één is het nog vooruitstrevend, 
voor de ander al jaren goed werkge-

verschap. De stap van het bankwezen naar Alfa 
Accountants en Adviseurs bleek veertien jaar 
terug al een verademing, zegt relatiemanager 
Robert Berendsen. Zakelijk en privé. “Mijn 
werk voelt niet meer als werk.”

De mensgerichtheid en ruimte voor groei heb-
ben zijn idee over werkgeverschap veranderd. 
“Natuurlijk kan je groeien in functie, maar ik 
voel nul belemmering om me juist ook daar-
buiten te verdiepen.” Daarmee groeit hij dus 
in zijn werk en als persoon. “Een universitaire 
opleiding, interne masterclasses en vrijwillig 
workshops geven: het wordt aangemoedigd.”

Hij schrijft het toe aan de open cultuur. 
“Anders dan bij een groot accountancy-
kantoor werken we niet met partners. Elke 
collega kan mede-eigenaar zijn. Het maakt 
een groot verschil en levert motivatie om 

waarde te blijven bieden. Zowel naar collega’s 
als klanten.”

Een goede verdeling van werk en privé is 
belangrijk binnen Alfa. Zo behoort thuiswerken 
al langer tot de opties. Dit biedt voordelen, 
beaamt zijn vrouw Manon. Het geeft bijvoor-
beeld de ruimte om de kinderen naar school 
te brengen. Of - zoals rondom de Covid-19-
uitbraak - om ze les te geven. Jaren terug 
trainde Robert voor een marathon. De 
‘verloren’ tijd haalt hij buiten de kantoortijden 
in. De rust die dit geeft, ervaart het hele gezin.

Eerlijk is eerlijk: hij is erdoor verrast. “Het 
maakt dat ik een werkgever trouw blijf.” Voor 
Robert is het al normaal, maar Manon keek de 
afgelopen maanden nog op van de persoon-
lijke blijk van waardering door zowel de 
directie als Raad van Bestuur. “Menselijkheid 
en betrokkenheid: het klinkt zo simpel, maar 
komt niet overal voor.”  
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AMSTERDAM UMC    Hans Romijn en Chris Polman

ALFA ACCOUNTANTS EN ADVISEURS   Robert Berendsen

productgroep. Wat we gedaan hebben in de 
communicatie is niet de consument centraal 
stellen, maar onze opdrachtgevers: de lease-
maatschappijen en verzekeraars. Ruitschade 
is namelijk een ‘gestuurde’ markt: krijgt een 
verzekerde of leaseklant ruitschade, dan wordt 
die direct naar ons gerouteerd. Dat behoeft 
nauwelijks marketing, waardoor de prijs van 
het ruitherstel omlaag kan.”

Klantperceptie
Terugkomend op de elektrische auto ziet 
Bikker interessante mogelijkheden voor 
KwikFit: ‘‘De techniek en het bijbehorende 
onderhoudsprofiel van een elektrische auto 
past wonderwel bij ons aloude fastfitconcept. 
Geen ingewikkelde reparaties en onderhoud, 
maar vooral banden, ruiten en airco. We moe-
ten natuurlijk wel wat meer doen dan slechts 
ons businessmodel van dertig jaar geleden 
uit de kast pakken. We kijken uiteraard goed 
naar de technische en economische ontwik-
kelingen en vooral ook naar de percepties van 
onze klanten. Maar de aansluiting is er zeker. 
Die gaan we verder uitbouwen en ons daarin 
onderscheiden.”

Bikker is niet bang voor nieuwe toetreders nu 
het onderhoudswerk versimpelt. “We zitten al 
veertig jaar in een buitengewoon competitieve 
markt, waarin je alleen kunt overleven door 
je continu te verbeteren en aan te passen. Wij 
bieden een service die naadloos aansluit bij 
de verwachting van onze klanten. Een heldere 
formule, prima prijs-prestatieverhouding en 

PIE TER BIKKER :

‘We kijken vooral 
ook naar de 

percepties van
onze klanten’

een naamsbekendheid van maar liefst 92%. 
Klanten kunnen makkelijk online afspraken
maken voor bezoek aan ons fijnmazige 
vestigingennetwerk. En onze bedrijfsvoering 
is geheel transparant: een klant weet bij ons 
altijd vooraf waar hij aan toe is. Zoals vaste 
prijzen; geen verrassingen achteraf.”

A+++++
Mvo is een belangrijke pijler voor KwikFit 
en het bedrijf werkt volgens de principes en 
richtlijnen van NEN-ISO 26000. Veiligheid 
en milieu hebben een hoge prioriteit. Bikker: 
“Voor de veiligheid van ons personeel bezien 
we continu of procedures, technieken en 
gereedschappen beter kunnen. Ook onze 
klanten krijgen de volle aandacht: zo wordt in 
het kader van onze 9-stapswielenprocedure de 
correcte montage van banden altijd door twee 
monteurs gecheckt, zodat een klant nooit met 
een los wiel kan vertrekken. Verder werken we 
al sinds 1994 volgens een milieuhandboek en 
zijn we VACO MVO+-gecertificeerd. In 2018 
hebben we onze eerste gasloze, CO2-neutrale 
garage laten bouwen; die heeft energielabel 
A+++++. Op basis van de ervaringen met 
deze garage zullen we al onze nieuw te bouwen 
vestigingen energieneutraal opzetten met 
toepassing van zonnepanelen, vloerverwar-
ming en intelligente ventilatoren die in de 
winter warme lucht naar de vloer sturen. 
Verder zijn alle vestigingen overgeschakeld 
op ledverlichting en slimme energiemeters. 
In 2025 willen we onze CO2-uitstoot met een 
kwart hebben verlaagd. Voor oliebeurten 
wordt de olie uit grote kartonnen bakken met 
een milieuvriendelijke, afbreekbare kunststof 
binnencoating betrokken. Daardoor ontstaat 
er geen chemisch afval, zoals vroeger met 
plastic kleinverpakkingen; noodzakelijk 
vanwege de vele specificatieverschillen van 
automotoren. Het concept van deze ‘bag-in-
box-oliebar’ hebben wij samen met onze 
olieleverancier ontwikkeld en gratis aan de 
hele branche ter beschikking gesteld. Daarop 
hoeven we niet te concurreren!”  
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